





BIO

Music as a passion and entertainment as a talent; along with professionalism and perfectionism, these are some of DJ Chosen One's key characteristics.

Chosen One mixes from all genres of black music and in doing so relies on his infallible instinct for casting a spell over his crowd. The DJ owes his unmistakable style to his proximity to the public and his love of detail. While his repertoire includes all types of club sounds, he also draws a good part of his inspiration from R'n'B and Hip Hop. His feel for the latest hits of today – and tomorrow – combined with a flair for technically demanding DJing, guarantees to send partygoers into raptures time and time again.

Autodidacticism and an inexorable desire for success soon brought the artist his initial triumphs. Chosen One has remained true to himself and his own individual style right up to today, all the while quietly – or rather not so quietly – honing his skills.

The foundations for DJ Chosen One's success were laid with a series of gigs in some of the hottest clubs in the land. On top of this came residencies for various hip labels and the production of his own mixtapes, earning him a place as one of the country's most promising turntable artists.

Die Musik als Passion - das Entertainment als Talent; gemischt mit Professionalität und Perfektionismus zählen diese Eigenschaften zu den Charakteristiken von DJ Chosen One.

Chosen One mischt aus allen Bereichen der Black-Music und setzt dabei auf sein unermüdliches Gespür, das Publikum in seinen Bann zu ziehen. Die Nähe zum Publikum und die Liebe zum Detail verleihen dem Künstler einen unverwechselbaren Stil. Sein Repertoire beinhaltet alle Arten von Clubsound, jedoch entstammt ein grosser Teil seiner Inspiration aus dem Bereich R'n'B & Hip Hop. Sein Gefühl für die neusten Hits von heute als auch von morgen, gepaart mit einem Hang zu technisch anspruchsvollem DJing, sind Garant dafür, das Partyvolk jedes Mal wieder aufs Neue in Ekstase zu versetzen.

Autodidaktik und der unerbittliche Wille zum Erfolg brachten dem Künstler schnell die ersten Erfolge. Bis zum heutigen Tag blieb Chosen One sich selbst und seinem eigenen Stil treu und feilte klangheimlich an seinen Skills.

Auftritte in den angesagtesten Clubs des Landes legten den Grundstein für den Erfolg des Künstlers. Abgerundet durch Resident-Aufträge angesagter Labels und die Produktion eigener Mixtapes zählt DJ Chosen One zu den verheissungsvollsten Plattenkünstlern dieses Landes.



REFERENCES

CLUBS

Aargau

3. Stock
Glashaus

Basel

Atlantis

Bern

Bierhübeli
Dampfzentrale
Du Théâtre
GluGlu
Kunsthhaus
Le Ciel
Liquid
Perron Club
Propeller
Rondel
Sky Club
Soho Club

Biel

Duo Club
State Club

Chur

Viva Club

Luzern

Casineum
Pravda
Vegas

St. Gallen

Brennerei

Solothurn

Eleven
Kulturgarage
Kulturm
Palais Club
Rythalle
Solheure
Terminus
Volkshaus
Zellstoff

Zürich

Alice Choo
Hardone
Indochine
Kaufleuten
V!OR

COMPANYS

Swisscom

RADIO

Energy Downtown Live-Mix
Bern, Zürich, Basel

Radio 32

Radio Inside

SPECIALS

Concert Band Langendorf
Matt Stämpfli

DJ-School by Beatmix
Instructor



GET IN TOUCH

BOOKING CONTACT

Action Booking
Act Entertainment AG
Postfach 2115
4002 Basel



info@chosen-one.ch



facebook.com/djchosenone



instagram.com/dj_chosen_one



soundcloud.com/chosenoneofficial

Get more information on the Official Website: www.chosen-one.ch

WWW.CHOSEN-ONE.CH